
Sporządzono: 21-06-2019

Protokół z sesji

XI sesja Rady Miejskiej w Barlinku VIII kadencji samorządu gminnego
data posiedzenia: 30-05-2019

miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Barlineckiego Ośrodka Kultury, ul. Podwale 9 , l piętro

Porządek obrad

l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2, Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie wniosków radnych w sprawie wprowadzenia zmian do

porządku obrad.
3. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.
4, Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski.
5. Informacja na temat stanu dróg gminnych, powiatowych i wojewódzkich na terenie Gminy

Barlinek.
6, Informacja na temat bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Barlinek.
7. Informacja na temat bezpieczeństwa p.póz. w Gminie Barlinek oraz funkcjonowania jednostek

Ochotniczej Straży Pożarnej w Gminie Barlinek.
8. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi Gminy Barlinek za 2018 rok.
9, Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.

10, Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działki gruntu położonej w Barlinku
stanowiącej własność Gminy Barlinek - działka nr 287/9 przy ul. Jeziornej.

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej przy ul.
Sportowej - działka nr 724/1.

12, Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu
na realizację zadania pn. Budowa sieci tras rowerowych Pomorza Zachodniego - Trasa
Pojezierzy Zachodnich etap II.

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok.
14. Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną protokołu kontroli zleconej przez Radę Miejską w

zakresie prawidłowości realizacji dzierżawy części nieruchomości oznaczonej w ewidencji
gruntów działką nr 661 obręb 2 m. Barlinek z przeznaczeniem na wykonanie namiotowego
zadaszenia kortu i oceny zgodności działań Burmistrza Barlinka w powyższym zakresie.

15, Informacja Przewodniczącego Rady z pracy w okresie sprawozdawczym oraz zgłoszonych
poprawkach lub uzupełnieniach do protokołu z poprzedniej sesji.

16. Informacja z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
17, Sprawy różne.
18. Zakończenie sesji.

Wykaz głosowań

l. Wniosek formalny radnego Grzegorza Zielińskiego o zamknięcie dyskusji w punkcie 4 porządku
obrad.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)



obecni: 15 (nieoddane: l ), nieobecni: O
ZA - 14 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona;
Stanisławski Piotr; Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał; Zieliński Grzegorz;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

2. Wniosek radnego Cezarego Krzyżanowskiego o wykreślenie ostatniego zdania w par.4 ust. l
projektu uchwały w sprawie odpłatności za usługi opiekuńcze.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 10 (nieoddane: O ), nieobecni: 5
ZA -10 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr; Strychalski Tomasz;
Symela Jerzy;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

3, Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania z
uwzględnieniem wniosku.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 10 (nieoddane: O ), nieobecni: 5
ZA - 10 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr; Strychalski Tomasz;
Symela Jerzy;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

4, Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działki gruntu położonej w Barlinku
stanowiącej własność Gminy Barlinek - działka nr 287/9 przy ul. Jeziornej.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA - 13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona;
Stanisławski Piotr; Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej przy ul.
Sportowej - działka nr 724/1,

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2
ZA -13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona;
Stanisławski Piotr; Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu
na realizację zadania pn. Budowa sieci tras rowerowych Pomorza Zachodniego - Trasa
Pojezierzy Zachodnich etap II,

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 13 (nieoddane: O ), nieobecni: 2



ZA -13 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Romaniuk Romuald; Rudnicka Iwona;
Stanisławski Piotr; Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał;
PRZECIW-O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok.
przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)

obecni: 12 (nieoddane: O ), nieobecni: 3
ZA - 12 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Lewandowska Bernarda;
Łuczak Sylwester; Maciejewski Mariusz; Michalak Cezary; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr;
Strychalski Tomasz; Symela Jerzy; Szczepaniak Rafał;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

8. Wniosek formalny radnej Iwony Rudnickiej o zamknięcie dyskusji w punkcie 14 porządku obrad.
przyjęto przedmiot głosowania (w, zwykła)

obecni: 9 (nieoddane: O ), nieobecni: 6
ZA - 9 - Antosiewicz Michał; Kowalewska Alicja; Krzyżanowski Cezary; Maciejewski Mariusz;
Michalak Cezary; Rudnicka Iwona; Stanisławski Piotr; Strychalski Tomasz; Symela Jerzy;
PRZECIW - O -
WSTRZYMAŁO SIĘ - O -

Przebieg sesji

Ad.okt.l.

Na podstawie art. 20, ust, l ustawy z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Mariusz
Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył XI Sesję Rady Miejskiej,

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych. Spełniony został, zatem
warunek do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał.

Lista obecności radnych

stanowi załącznik do protokółu.

Spoza grona Rady w obradach udział wzięło 17 zaproszonych osób.

Lista zaproszonych gości

stanowi załącznik do protokółu.

W obradach udział wzięło 15 sołtysów Gminy Barlinek.



Lista obecności sołtysów

stanowi załącznik do protokółu.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej wyznaczył na Sekretarza obrad radnego
Rafała Szczepaniaka.

Ad.pkt.2.

Zgodnie z § 35 ust. 2 pkt, 2 Statutu Gminy Barlinek Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady
Miejskiej poinformował, że wprowadził do porządku niniejszej sesji następującą autopoprawkę
polegającą na dodaniu punktu 14 o brzmieniu:

„14. Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną protokołu kontroli zleconej przez Radę Miejską w
zakresie prawidłowości realizacji dzierżawy części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów
działką nr 661 obręb 2 m. Barlinek z przeznaczeniem na wykonanie namiotowego zadaszenia kortu i
oceny zgodności działań Burmistrza Barlinka w powyższym zakresie."

Następnie przedstawił porządek obrad.

Radny Cezary Krzyżanowski zgłosił następujący wniosek o wprowadzenie zmiany do porządku
obrad:

„W związku ze zgłoszeniem woli zabrania głosu przez mieszkańca Barlinka w sprawach publicznych
dotyczących sprawy budowy świetlicy w Osinie oraz realizacji zagospodarowania przyległego terenu a
także spraw dotyczących stanu dróg na terenie Gminy Barlinek, wnoszę o zmianę proponowanego
porządku obrad poprzez dodanie po punkcie drugim punktu „3. Interpelacje i sprawy Mieszkańców
Gminy Barlinek". Nadmieniam, że przyjęcie zaproponowanej przeze mnie zmiany porządku obrad
może zapobiec łamaniu przyjętego porządku jak to miało miejsce na sesji Rady Miejskiej w miesiącu
kwietniu br."

Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił następującej odpowiedzi radnemu:

„Wniosek złożony przez Pana Radnego, w mojej ocenie, jest niezgodny z prawem, z obowiązującą
ustawą o samorządzie gminnym. Szanowni Państwo. Zgodnie z tą ustawą na sesji Rady Miejskiej głos
mają prawo zabierać wyłącznie radni. Tak mówi przepis, że sesja Rady Miejskiej, w której udział biorą
radni, którzy mają uprawnienia, nabywają uprawnienie zabierania głosu w każdym dowolnym temacie.
Na tym polega różnica pomiędzy mieszkańcem a radnym. Jak ktoś zostaje radnym takie prawo
nabywa. Tylko raz do roku ustawodawca przewidział, że mieszkaniec - jest to dokładnie w czerwcu -
może zabierać głos w temacie: „Raport o stanie gminy", l dokładnie to zapisał, że w tym punkcie, czy
s;'ę Państwu Radnym to podoba czy nie, czy to się podoba Przewodniczącemu Rady czy nie, czy się
podoba to innym osobom, obywatel, jeżeli spełni warunki, czyli będzie miał 20 podpisów
popierających mieszkańców ma prawo zabrać głos. Także nie ma innej możliwości, aby w każdym



temacie mieszkaniec zabierał głos. Bo gdyby ustawodawca tak to przewidział to nie zapisywałby, że w
tym wyjątkowym punkcie po spełnieniu warunków może obywatel zabrać głos. Pani Radczyni to jest
moja opinia prawna, dlatego ja nawet tego wniosku nie poddam pod głosowanie, ponieważ w mojej
ocen/e Przewodniczący Rady mając świadomość, że wniosek jest niezgodny z prawem nie może go
poddać pod głosowanie. Czy Pani się ze mną zgadza?"

Danuta Gaździcka - Słupińska - radca prawny tut. Urzędu Miejskiego nie podchodząc do
mównicy, potwierdziła słuszność stanowiska Przewodniczącego Rady.

Radny Cezary Krzyżanowski nie zgodził się ze stanowiskiem Przewodniczącego Rady Miejskiej,
gdyż inne samorządy opierając się o tę samą ustawę w porządku obrad mają punkt, w którym
mieszkańcy mogą się wypowiedzieć. „To, co jest wymagane prawem, to o czym powiedział Pan
Przewodniczący, że w czasie jednej z sesji na określonych warunkach udziela się mieszkańcom głosu,
to jest obowiązek. Prawny obowiązek wprowadzenia takiego, takiej możliwości dla naszych
mieszkańców. Natomiast nic nie stoi na przeszkodzie, żeby osoby, które tak naprawdę Panie
Przewodniczący, Pan zaprosił na sesję również w postaci sołtysów, w postaci mieszkańców, mieli
prawo do zabrania głosu -zaznaczam- w sprawach publicznych, nie indywidualnych. Dlatego
wprowadziliście Państwo obowiązek a tak naprawdę potrącenie z diety sołtysa w przypadku braku
obecności na sesji. Jeżeli to mają być niemi widzowie tylko to oni równie dobrze mogą oglądać to z
poziomu sprzed telewizora obserwując obrady dzisiejszej sesji a tak naprawdę realizując swoje
zadania w terenie wśród naszych mieszkańców. Dlatego uważam, że jeżeli zdamy ten egzamin pewnej
dojrzałości obywatelskiej to powinniśmy taki punkt wprowadzić i nie bać się ludzi. Dać im prawo głosu.
Oni tez mają swoje spostrzeżenia. Też mają informacje, które nam mogą pomóc w zarządzaniu,
współrządzeniu tą gminą. Dlatego jeszcze raz ponawiam wniosek swój o poddanie tego wniosku pod
głosowanie, Panie Przewodniczący."

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział:

„Szanowni Państwo. Zgodnie z prawem a tak mówi prawo: Przewodniczący Rady zwołuje sesje,
prowadzi ja i za nią odpowiada. Stwierdziłem i potwierdziłem to kompetencją Pani Radczyni, że
wniosek ten jest niezgodny z prawem."

Radny Cezary Krzyżanowski po raz kolejny zwrócił się do Przewodniczącego Rady o poddanie pod
głosowanie zgłoszonego przez niego wniosku o wprowadzenie zmiany do porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radcy prawnego tut. Urzędu Miejskiego z pytaniem,
czy wniosek radnego Cezarego Krzyżanowskiego, który jest niezgodny z prawem powinien być
poddany pod głosowanie.

Radca prawny tut. Urzędu Miejskiego stwierdziła, że Rada Miejska uchwalając Statut Gminy
zawarła w nim określone zapisy, którymi powinna się kierować podczas swoich obrad.



Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że zgodnie ze Statutem, Przewodniczący Rady może
udzielić głosu, jeżeli uzna, że jest taka potrzeba. Następnie zakończył realizację tego punktu.

Ad.pkt.3.

Radny Cezary Krzyżanowski zgłosił interpelacje o treści:

l. „Mając na względzie pojawiające się informacje dotyczące możliwości okresowego zamknięcia
oddziału interny w Barlineckim szpitalu, oraz informację Prezesa Zarządu w sprawie
funkcjonowania szpitala oraz systematycznie rosnącym zadłużeniu jak również o potrzebie
podjęcia pilnych działań związanych z rozwojem Spółki, a także potrzebom sprostania zmianom
wymogów w zakresie świadczenia usług zdrowotnych wnoszę o przedstawienie informacji
dotyczących podjętych dziatań przez Burmistrza Barlinka Pana Dariusza Zielińskiego który
reprezentuje większościowego udziałowca w Spółce - Gminę Barlinek. Proszę również Pana
Burmistrza o przedstawienie uzgodnień właścicielskich co do dalszego dekapitalizowania Spóiki
przez wszystkich udziałowców. Jakie działania planują podjąć właściciele w celu oddłużenia
Szpitala i zapobieżenia jego dalszemu zadłużaniu? Sądzę, że rozwój i zabezpieczenie
funkcjonowania Szpitala w Barlinku to powinien być priorytet zarówno dla Gminy Barlinekjak
również samorządu Powiatu Myśliborskiego."

2, „Wnioskuję o przedstawienie informacji dotyczącej przygotowania obiektu Plaży Miejskiej przy
ul. Sportowej do najbliższego sezonu letniego. Proszę o udzielenie szczegółowej informacji nt.
tego kto będzie organizatorem i zarządzającym w/w obiektem, jak będzie wyglądała jego
organizacja (w tym dni i godziny otwarcia, ilość i forma zatrudnionych osób, ilość ratowników),
proszę o podanie planowanych rocznych kosztów i przychodów w ujęciu miesięcznym jak
również rocznym. Czy wejście na plażę dla Mieszkańców Gminy Barlinek będzie nieodpłatne? Jak
wygląda przygotowanie do najbliższego sezonu pomostów, dna kąpieliska jak również nabrzeża?
Jakie nowe atrakcje dla dzieci? Czy zostanie rozbudowana oferta gastronomiczna oraz dotycząca
usług towarzyszących np. udostępnienia leżaków, wynajmu łodzi pływających? Wreszcie czy
dokonano przeglądu pod względem bezpieczeństwa osób korzystających?"

Ponadto radny zgłosił zapytanie o treści:

„Od wielu lat na terenach tzw. „Starego Tartaku" obserwujemy postępującą degradację, niszczonych i
podpalanych obiektów hal byłej fabryki krzeseł. Przypomnę, że obiekty te zostały wpisane do rejestru
zabytków, a więc właściciel Gmina Barlinek jest zobowiązana do zabezpieczenia, ale przede
wszystkim do szczególnej dbałości względem zachowania i odbudowy tych obiektów. Obiekty te są
atrakcyjnie położone - w centrum miasta - w bezpośrednim sąsiedztwie jeziora barlineckiego. Obecnie
Gmina na terenie przyległym realizuje inwestycję dotyczącą budowy drogi wraz z infrastrukturą
techniczną, ale inwestycja ta w żaden bezpośredni sposób nie dotyczy zagospodarowania tych
obiektów. W planach inwestycyjnych na najbliższe lata również Gmina Barlinek nie ma żadnych
planów wobec tych obiektów,

- Pan/e Burmistrzu chciałbym zapytać jakie działania podejmuje Pan w zakresie zabezpieczenia,
odbudowy i zagospodarowania tych obiektów?

- Panie Przewodniczący jakie plany ma Pan wobec rozwiązania tego problemu??

Sądzę, że Radni Rady Miejskiej nie mogą bezczynnie przyglądać się bierności działań władz w tym
zakresie, dlatego apeluję o skuteczne działanie."



Radny Rafał Szczepaniak zgłosił wniosek o treści:

„W związku z ponownym zalaniem garaży przy ulicach: Chmielna 3 i Górna 28 dnia 22 maja 2019 r. i
M/yp/ywem zawartości z kanalizacji - studni przy ul. Górna 28 wnioskuję o ponowną analizę - kontrolę
stanu w/w instalacji kanalizacyjnej przy powyższych ulicach przez Spółkę Wodną „Płonią". Zalane
również zostaty piwnice przy ul. Armii Polskiej 4 - wnioskuję o kontrolę instalacji przy tej ulicy. Po
przeprowadzeniu kontroli proszę o przekazanie uwag z tejże kontroli i ewentualne wnioski."

Radna Bernarda Lewandowska zgłosiła zapytania o treści:

l, „l. Czy Szpital B arii nek sp. z o.o. ma Radę Nadzorczą?
2. Jak przedstawia się sytuacja oddziału wewnętrznego pod względem zatrudnienia lekarzy?
3, Co było przyczyną odejścia z pracy na tym oddziale lekarzy w ostatnim okresie?"

2. „Jaki jest stan zatrudnienia w Ośrodku Pomocy Społecznej - ile osób jest zatrudnionych?"

Ponadto radna zgłosiła wnioski o treści:

l, „Wnioskuję o wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na ul. Słowackiego do ul. Szpitalnej i ul.
Szpitalnej do skrzyżowania z ul. Mickiewicza do czasu uruchomienia parkingu na ul. Szpitalnej.
Wprowadzenie ruchu jednokierunkowego ma na celu wykorzystanie połowy jezdni do
parkowania pojazdów."

2. „Wnioskuję o wprowadzenie zmian w Statucie Rady Miejskiej w Barlinku polegający na
dokonaniu wpisu w porządku obrad punktu dot. spraw mieszkańców."

Radny Tomasz Strychalski zgłosił wniosek o treści:

„Wnioskuję o przeprowadzenie analizy naprawy drogi na działce nr 787/79 obr. l Barlinek ul.
Przemysłowa."

Radna Alicja Kowalewska zgłosiła wniosek o treści:

„Wnioskuję o egzekwowanie znaku 6-36 (zakaz zatrzymywania) przy ul. Wodnej,"

Radny Piotr Stanisławski zgłosił wnioski o treści:

l. „Wnoszę o remont chodnika na ulicy Jana Papugi i ul. Bocznej."
2. „Wnoszę o zakup nowego nagłośnienia (głośniki) oraz mikrofonu bezprzewodowego na stadion

miejski w Barlinku."

Radny Michał Antosiewicz zgłosił wniosek o treści:

„Wnioskuję o zmianę położenia miejsca parkingowego dla osób niepełnosprawnych przy miejskim



żfobku oraz rozważenie miejsca również przy BOK.

Radny Jacek Poleszczuk zgłosił wniosek o treści:

„Wnoszę o zamontowanie w miejscowości Mostkowe przy drodze gminnej, na wysokości wyjazdu ze
strażnicy OSP po obu stronach drogi znaku B-36 „zakaz zatrzymywania się". Parkujące, tam pojazdy,
utrudniają wyjazd miejscowym strażakom do zgłoszonych zdarzeń,"

Radny Sylwester Łuczak zgłosił wnioski o treści:

l. „Wnoszę o wykonanie połączenia istniejącego chodnika znajdującego się na dz. 269/5, obręb
Barlinek l z parkingiem znajdującym się na działce 2137/1, obręb Barlinek l. Dzięki wykonaniu
ok. 2 m chodnika otrzymamy połączenie Osiedla Pogodnego (czyli istniejącego budynku na ul.
Chopina 46 oraz powstającego na ul. Chopina 45) z centrum handlowym jak również z
budynkiem Marii Skłodowskiej Curie 4. Do wniosku dołączam szkic z sugerowanym miejscem
połączenia."

2. „Wnoszę o uzupełnienie elementów drewnianych w urządzeniu zabawowym „tzw. Ciuchci",
które znajduje się na placu zabaw w parku im. Emanuela Laskera przy murach miejskich w
Barlinku."

Przewodniczący Rady Miejskiej odniósł się do wniosków oraz wypowiedzi radnych dotyczących
sesji Rady Miejskiej. Następnie odczytał pismo Państwowego Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego w
Myśliborzu w sprawie skargi mieszkańców Barlinka na uciążliwości zapachowe oraz zadymienia.

Ww. pismo

stanowi załącznik do protokołu.

Radny Cezary Krzyżanowski pytał Przewodniczącego Rady Miejskiej, jaki konkretny zapis ustawy o
samorządzie gminnym uniemożliwia poddanie pod głosowanie wniosku radnego dot. zmiany porządku
obrad?

Radna Bernarda Lewandowska zgłosiła zapytanie o treści:

„Kto uczestniczył w tworzeniu statutu Gminy Barlinek uchwalonego 18.10.2018 r.7 Proszę o podanie
wykazu osób,"

Radny Cezary Michalak przytoczył treść art. 19 ust. 2 oraz art. 24 ust. 3 ustawy o samorządzie
gminnym z dnia 08 marca 1990 r. mówiących o uprawnieniach Przewodniczącego Rady oraz Radnych.



Ad.pkt.4.

Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych udzielili:

l. Henryka Zarębska - Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Barlinku,
2. Arkadiusz Cysek - Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek,
3, Dariusz Zieliński - Burmistrz Barlinka,
4. Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej.

W punkcie tym głos zabrali:

- radny Cezary Krzyżanowski,

- radny Grzegorz Zieliński,

- radny Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej.

Radny Grzegorz Zieliński zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w tym punkcie porządku
obrad.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 5 - minutową przerwę w
obradach.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - przy 14 głosach za, jeden radny nie oddał głosu (na stan
15 radnych) - Rada Miejska przyjęła wniosek radnego Grzegorza Zielińskiego.

Ad.okt.5.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Informacja na temat
stanu dróg gminnych, powiatowych i wojewódzkich na terenie Gminy Barlinek była przedmiotem
obrad stałych problemowych Komisji Rady.

W dyskusji nad Informacją głos zabrali:

- radny Romuald Romaniuk, który również zgłosił wniosek o treści:

„Wnioskuję o wstrzymanie inwestycji: droga gminna do Brunek 0,7 km. Wstrzymanie do momentu
możliwości pozyskania środków zewnętrznych na całą drogę przez wieś Brunki od drogi
Wojewódzkiej do Powiatowej,",

- radny Cezary Krzyżanowski,



- radny Mariusz Maciejewski,

- radny Rafał Szczepaniak.

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 30 - minutową przerwę w obradach.

Po przerwie w dyskusji nad Informacją głos zabrali:

- radny Romuald Romaniuk,

- radna Bernarda Lewandowska, która również zgłosiła wniosek o treści:

„Wnioskuję o zorganizowanie wyjazdu wspólnego radnych lub delegacji w celu zapoznania się ze
stanem faktycznym dróg gminnych."

- radny Rafał Szczepaniak.

Rada Miejska zapoznała się z Informacją na temat stanu dróg gminnych, powiatowych
wojewódzkich na terenie Gminy Barlinek.

Ww. Informacja

stanowi załącznik do protokołu.

Ad.okt.6.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Informacja na temat
bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Barlinek była przedmiotem obrad stałych
problemowych Komisji Rady.

W dyskusji nad Informacją głos zabrali:

- Krzysztof Maciaszek - Komendant Komisariatu Policji w Barlinku,

- radny Romuald Romaniuk,

- radny Cezary Krzyżanowski,

- radna Bernarda Lewandowska,

- radny Piotr Stanisławski,

- radny Tomasz Strychalski,



- radny Rafał Szczepaniak,

Rada Miejska zapoznała się z Informacją na temat bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie
Barlinku.

Ww, Informacja

stanowi załącznik do protokółu.

Ad.okt.7.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Informacja na temat
bezpieczeństwa p.póz. w Gminie Barlinek oraz funkcjonowania jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej
w Gminie Barlinek była przedmiotem obrad stałych problemowych Komisji Rady.

W dyskusji nad Informacją gtos zabrali:

- radny Cezary Krzyżanowski,

- radny Romuald Romaniuk,

- radny Rafał Szczepaniak,

- radny Cezary Michalak,

- Grzegorz Słota - Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu,

Rada Miejska zapoznała się z Informacją na temat bezpieczeństwa p.póz. w Gminie Barlinek oraz
funkcjonowania jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej w Gminie Barlinek.

Ww, Informacja

stanowi załącznik do protokółu.

Ad okt.8.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Informacja na temat
analizy stanu gospodarki odpadami komunalnymi Gminy Barlinek za 2018 rok była przedmiotem
obrad stałych problemowych Komisji Rady.

W dyskusji nad Informacją głos zabrali:

- radny Cezary Krzyżanowski,



- radny Michał Antosiewicz,

- Dariusz Zieliński - Burmistrz Barlinka,

- radny Rafał Szczepaniak.

Rada Miejska zapoznała się z Informacją na temat analizy stanu gospodarki odpadami komunalnymi
Gminy Barlinek za 2018 rok.

Ww. Informacja

stanowi załącznik do protokółu.

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 5 - minutową przerwę w obradach.

Ad.pkt.9.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne
usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, Jak
również trybu ich pobierania był przedmiotem obrad stałych problemowych Komisji Rady i wyraziły
one pozytywne opinie.

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali:

- radny Michał Antosiewicz,

- Henryka Zarębska - Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Barlinku,

- radny Cezary Krzyżanowski, który zgłosił również wniosek o wykreślenie ostatniego zdania w § 4
ust. l projektu uchwały,

- Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej,

- Danuta Gaździcka - Słupińska - radca prawny tut. Urzędu Miejskiego.

W wyniku Jawnego imiennego głosowania - Jednomyślnie (na stan 10 radnych) - Rada Miejska
przyjęła wniosek radnego Cezarego Krzyżanowskiego.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 10 radnych) - Rada Miejski



podjęła uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z
zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od
opłat, jak również trybu ich pobierania z uwzględnieniem przyjętego wniosku.

Projekt uchwały oraz uchwała NrXI/62/2019

stanowią załączniki do protokółu.

Ad okt10.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na zbycie działki gruntu położonej w Barlinku stanowiącej własność Gminy
Barlinek - działka nr 287/9 przy ul. Jeziornej był przedmiotem obrad stałych problemowych Komisji
Rady i wyraziły one pozytywne opinie.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 13 radnych) - Rada Miejska
podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działki gruntu położonej w Barlinku stanowiącej
własność Gminy Barlinek - działka nr 287/9 przy ul. Jeziornej.

Projekt uchwały oraz uchwała NrXI/63/2019

stanowią załączniki do protokółu.

Ad.pk.il.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej przy ul. Sportowej - działka nr 724/1
był przedmiotem obrad stałych problemowych Komisji Rady i wyraziły one pozytywne opinie.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 13 radnych) - Rada Miejska
podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej przy ul. Sportowej
- działka nr 724/1.

Projekt uchwały oraz uchwała NrXI/64/2019

stanowią załączniki do protokołu.



Ad.pkt.12.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu na realizację zadania
pn, „Budowa sieci tras rowerowych Pomorza Zachodniego - Trasa Pojezierzy Zachodnich etap II" był
przedmiotem obrad stałych problemowych Komisji Rady Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 13 radnych) - Rada Miejska
podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu na
realizację zadania pn. „Budowa sieci tras rowerowych Pomorza Zachodniego - Trasa Pojezierzy
Zachodnich etap II".

Projekt uchwały oraz uchwała NrXI/65/2019

stanowią załączniki do protokółu.

Ad.pkt.13.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały w
sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok był przedmiotem obrad stałych problemowych
Komisji Rady Miejskiej i wyraziły one pozytywne opinie. Następnie poinformował, że w dniu 29 maja
br. do biura Rady Miejskiej wpłynęła autopoprawka do ww, projekt uchwały. Autopoprawka nie była
przedmiotem obrad Komisji.

Dariusz Zieliński - Burmistrz Barlinka przedstawił Radzie Miejskiej treść ww. autopoprawki.

1/1/ dyskusji nad projektem uchwały oraz autopoprawką głos zabrali:

- radny Sylwester Łuczak,

- radny Cezary Krzyżanowski,

- radny Rafał Szczepaniak,

- Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej,

- radna Bernarda Lewandowska,

- radny Tomasz Strychalski,

- Dariusz Zieliński - Burmistrz Barlinka.



W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 12 radnych) - Rada Miejska
podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2019 rok z uwzględnieniem
autopoprawki.

Projekt uchwały, autopoprawka oraz uchwała NrXI/66/2019

stanowią załączniki do protokołu.

Ad.pkt.14.

Jerzy Symela - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odczytał treść protokołu
kontroli zleconej przez Radę Miejską w zakresie prawidłowości realizacji dzierżawy części
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 661 obręb 2 m. Barlinek z przeznaczeniem
na wykonanie namiotowego zadaszenia kortu i oceny zgodności działań Burmistrza Barlinka w
powyższym zakresie.

LV dyskusji dot. przeprowadzonej kontroli przez Komisję Rewizyjną głos zabrali:

- radna Bernarda Lewandowska,

- radny Cezary Krzyżanowski,

- Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej,

- radny Michał Antosiewicz,

- radna Alicja Kowalewska,

- radny Rafał Szczepaniak,

- Dariusz Zieliński - Burmistrz Barlinka,

- radny Jerzy Symela,

- radny Tomasz Strychalski.

Radna Iwona Rudnicka zgłosiła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w tym punkcie porządku
obrad.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 5 - minutową przerwę w
obradach.

W wyniku jawnego imiennego głosowania - jednomyślnie (na stan 9 radnych) - Rada Miejska



przyjęła wniosek radnej Iwony Rudnickiej.

Protokół z kontroli przeprowadzonei przez Komisie Rewizyjna

stanowi załącznik do protokołu.

Ad.pkt.15.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nie zgłoszono poprawek
i uzupełnień do protokołów z IX i X sesji.

Alicja Kowalewska - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej odczytała treść Informacji z pracy
Przewodniczącego Rady Miejskiej w okresie sprawozdawczym.

\Nw. Informacja

stanowi załącznik do protokółu.

Ad.pkt.16.

Dariusz Zieliński - Burmistrz Barlinka przedstawił Radzie Miejskiej Informację z pracy Burmistrza
Barlinka w okresie międzysesyjnym wraz z jej rozszerzeniem.

Ww. Informacja wraz z rozszerzeniem

stanoiv; załącznik do protokółu.

W sprawie Informacji z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym w zakresie spraw gospodarowania
nieruchomościami głos zabrali:

- radna Iwona Rudnicka,

- radna Bernarda Lewandowska.

W sprawie rozszerzenia Informacji z pracy Burmistrza Barlinka w okresie międzysesyjnym głos zabrał
radny Sylwester Łuczak.



Szczegółowych odpowiedzi na pytania radnych udzielił Dariusz Zieliński - Burmistrz Barlinka,

Nikt nie zabrał głosu w sprawie:

l. wydanych Zarządzeń przez Burmistrza,
2, decyzji podjętych na podstawie Uchwały Nr V/92/15 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 29 stycznia

2015 r. w sprawie określenia zasad wydzierżawiania, najmu, użyczania, obciążania
nieruchomości oraz ich części, stanowiących własność Gminy Barlinek.

Ad. okt. 17.

Mariusz Maciejewski - Przewodniczący Rady Miejskiej omówił sprawy organizacyjne związane z
pracą Rady w miesiącu maju 2019 r. oraz odczytał treść pisma Burmistrza Barlinka w sprawie
wytypowania przedstawicieli Rady Miejskiej do prac w Zespole ds. Budżetu Obywatelskiego.

Ww. pismo

stanów; załącznik do protokółu.

Ad.pkt.18.

Na tym wyczerpał się porządek posiedzenia w związku, z czym Mariusz Maciejewski -
Przewodniczący Rady Miejskiej zakończył XI sesję Rady Miejskiej.

Czas trwania obrad: od godz. 12 do godz. 19".

Treść wypowiedzi radnych oraz osób biorących udział w obradach

znajduje się na załączonym do protokołu nagraniu, na którym utrwalono przebieg sesji.
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